
Redegørelse – Temamøde om Nørresundby 

Deltagere: 

- Sundby-Hvorup Boligselskab 

- Nørresundby Boligselskab 

- Boligforeningen Byggebo 

- Boligforeningen af 1944 

- Planlægger Jeppe Fink, Plan & Udvikling 

- Susanne Axelsen, Netværkskoordinator 

- Vagn Christiansen, Netværkskoordinator 

- Debra Sandberg, Den centrale boliganvisning 

- Lone Jacobi, Den centrale boliganvisning 

- Lone Foss, Plan & Udvikling 

- Lenette H. Andersen, Plan & Udvikling 

- Mette Tams, Plan & Udvikling 

 

Jeppe fremlagde planerne for Nørresundby med udgangspunkt i hovedstrukturen, udviklingsområder og 

specifikke planer. Se slides. 

Diskussion: 

Boligselskaberne melder, at der mangler tæt/ lavt byggere 1-1½ plan. Området egner sig godt til familier – 

og herudover til seniorer. Stay-boliger kan muligvis også gå an, men studieboliger er generelt i lav kurs i 

Nørresundby. 

Tanken om et alternativ til parcelhuset ville passe udmærket til Nørresundby – her tænkes tæt/lav på 

mindre grunde. Dette kunne boligselskaberne godt se muligheder i, blandt andet på Stigsborggrunden. 

Handelslivet i centrum af Nørresundby er bekymrende. Gågaden (der nu er blevet til sive-gade), kæmper 

for overlevelse. En tilførsel af nye beboere kan muligvis skabe grundlag for mere små-detail.  

By- og Landskabsforvaltningen ser gerne, at boligselskaberne ser på merudnyttelse af deres eksisterende 

grunde og egendomme. Herunder foreslås det, at man tager et kritisk blik på grønne arealer ift. om disse 

bliver udnyttet efter hensigten. 

TRYG Aalborg: Pt. gennemføres der tryghedsvandringer sammen med samrådene. På disse vandringer 

deltager også en konsulent med speciale i sikring af hjemmet. Mere information: http://tryg.aalborg.dk/ 

 

http://tryg.aalborg.dk/

